
Aanwezig: Jeroen, Jelmer, Marije, Martin, Marjolein, Stanrose, Dirk, Rudo, Rosalie, Rianne, later 

aangeschoven: Peter 

 

1. Verdeling van taken: nieuwe voorzitter: Martin, nieuwe secretaris: Marjolein, nieuwe 

penningmeester: Stanrose (i.v.m. opheffen OV waarvoor wij eerder de kascontrole deden). 

Rosalie gaat de aankondiging van de MR vergaderingen doen. Rosalie gaat regelen dat zij 

toegang tot de MR emailadres krijgt. Marije gaat stukken overdragen aan Marjolein. Marije 

legt uit wat Social Schools kan t.a.v. polll’s etc. To do: aanpassen website MR, nieuwe foto’s 

MR ouderleden, op Social schools herhalen van ‘voorstel rondje’. Jeroen draagt gegevens 

over aan Martin, inclusief GMR contact. 

2. Rianne praat bij over HB+. MR heeft voor de zomer om op een aantal punten verduidelijking 

gevraagd en had enige zorgen, waarop nog geen antwoord was gekomen. Intussen is HB+ 

begonnen met max 12 leerlingen van groep 5-9; thans is er met 9 leerlingen gestart. 

Inmiddels zit het project in het 3e jaar van de pilotfase. Rianne geeft aan dat er fijn contact is 

met de ouders. De school kan gebruik maken van de faciliteiten van het HB+, zoals de 

orthopedagoog. Ook zal er na goed overleg gekeken worden of een kind langzaam kan 

integreren in regulier HB. Kinderen mogen niet direct van regulier HB  naar HB+. Dit zou dan 

via SVB lopen. In de financiële achtergrond stonden nog wat ‘blanco’ velden; bijv. t.a.v ZZP-

ers. Hoe zit dit: Peter zit hier scherp op, want wil niet dat de Spits hier financieel op achteruit 

gaat; het is een programma dat vanuit de gemeente gedragen wordt en niet de KSU, er staat 

bijv een vacature uit om de ZZP-er te vervangen. Geld komt vanuit de overheid. Kinderen zijn 

daarom bijv. ook niet bij de Spits ingeschreven. Na dit jaar is de pilot klaar. Er zijn nog zorgen 

bij de school hoe de evaluatie van succes te concretiseren is en hoe je dit in de toekomst wilt 

behouden. Hoe dan verder? School zou het fijn vinden dat het met goede financiering 

behouden kan worden. Uitbreiden is niet nodig naar verwachting of mogelijk.   

3. Presentatie Dirk over resultaten groep 8 ‘opbrengsten’ in het schooljaar 2022-23. Kort 

samengevat is het niveau van de school (regulier en HB samen) i.v.t. peers goed. Ook is er een 

stijgende lijn t.o.v. vorige jaren. We zien terug dat de populatie kinderen verandert. Er is een 

toename van kinderen met een grotere taal/ontwikkelingsachterstand, waardoor het 

percentage leerlingen dat het basisniveau niet haalt heel langzaam groter wordt. Dirk laat 

een mooi overzicht zien van doelen die school o.b.v. deze resultaten heeft gemaakt: o.a. 

scheiding regulier en HB die komend jaar voor het eerst kan, taalverzorging bij 2F niveau, 

rekenen 1F niveau, kijken naar individuele kinderen. 

4. Jaaragenda: in overleg wordt dit voortaan de maandagen. Afwisselend Teams en op school. 

Volgende meeting wordt dinsdag 14 november. Marjolein en Martin gaan schema voor rest 

van het jaar invullen. To do: verplaatsen van groep 8 opbrengst naar september. 

5. Verdwijnen ouderbijdrage: moet nog verder uitgewerkt worden. Is nog erg onduidelijk. Er 

wordt i.e.g. tot 1 januari geen ouderbijdrage geïnd. MR vraagt zich af: als er niets geïnd wordt 

en KSU doet nog geen uitspraken hoeveel en wanneer dit geld aan de scholen wordt 

gegeven, gaan we dan niet te weinig geld krijgen om activiteiten te bekostigen? Als de KSU ‘te 

laat’ is hebben we nog genoeg geld van de OV in beheer voor dit schooljaar. Dit hele plan en 

de timing baart de MR zorgen. Actie: Martin en Jeroen emailen Sven van de GMR dat wij ons 

zorgen maken en vraagt GMR om verduidelijking en dit signaal aan KSU door te geven. 

6. OV: zijn bezig met afbouwen. Bijv. opheffen van KvK nummer en overdragen van draaiboeken 

naar de school. 10 Oktober komt meeting met alle groepsouders om te vertellen wat hun 

taken gaan worden zodat meer verantwoordelijkheid bij de klassen komt te liggen. MR hoopt 



dat dit resulteert in betere ouderparticipatie. Plan: elke vergadering dit punt te agenderen 

hoe de ervaringen zijn. Martin gaat 10 oktober vanuit de MR deelnemen.  

7. Mededelingen Peter: geen. 

8. Rondvraag. Marjolein: vraag n.a.v. inzet/verantwoordelijkheid hulpouders, zorgen n.a.v. 

ouders die afgeleid waren. Er gaat een brief naar de ouders uit t.a.v. hun taken al tevoren. 

Plan: ook na een schoolreisje ouderinzet evalueren door school. 


